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Deltagere: Line Schnejder, Michael Særslev, Michelle Lyhne Jepsen Signe Mia Holm, Jens Juel 

Jensen, Jens Jørgen Stokholm, Michael Pedersen, Britt Jakobsen, Pernille Scheel Grøtner, Wicky 

Frank, Cecilie Vargel, Emma 8.B, Sofie 9F, Mia Kokfelt Thomsen (sekretær) og Susanne Meyer 

Christensen. 

 

Forplejning: Skolen sørger for sandwich 

Fraværende: Michelle, Sofie og Emma 

 

Punkt 1:  18:30 - 18:40 

Godkendelse af 

timefordelingsplan(Susanne) 

Se tilsendt materiale 

Timefordelingsplanen for skoleår 23-24 godkendes, da de 

vejledende timetal overholdes, og der er faglige 

argumenter for de ændringer der er foretaget. Personalet 

har været inddraget i prioriteringen af fag og timer. 

 

Opmærksomhed på der hvor der er ændret i forhold til 

den vejledende timetalsplan fra UVM, og på at få 

bevægelse ind i undervisningen ved blandt andet 

brainbreaks. 

 

Et bestyrelsesmedlem Jens Jørgen Stockholm er ikke enig i 

godkendelsen af timefordelingsplanen. 

 

Punkt 2: 18:40 – 18:50 

Økonomi (Susanne) 

Susanne orienterer om Faxe kommune og Vestskolens 

økonomiske udfordringer med udgangspunkt i det 

informationsbrev der er sendt med ud som bilag. 

Bestyrelsen udtrykker stor bekymring ift. inklusionsopgaven 

og reduktion på de forebyggende indsatser pga. den 

økonomiske situation. 

 

Punkt 3: 18.50 – 19:20 

Kvalitetstilsyn ved STUK/Terslev 

skole (Susanne) 

Orientering om status for kvalitetstilsynet ved STUK ved 

Susanne og Stine. 

Der har været afholdt et fællesmøde sammen med de 

andre skoler, der er udtaget til tilsyn.  

Vi har sagt ja til et rådgivningsforløb med konsulenter fra 

STUK. Et sådant forløb vil bestå af sparring og undervisning 

af personalet, og vil foregå i kommende skoleår 23/24. 

Den nyeste trivselsmåling fra marts viser en positiv udvikling 

i trivslen på Terslev. 

Referat 
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Der er på nuværende tidspunkt blevet iværksat flere 

initiativer for at øge trivslen, det er blandt andet: 

Fællesspisning hvor 2 klasser spiser sammen, 

fællessamlinger for hele skolen, samlæsning af klasser hvor 

det giver mening. Forældre er inviteret ind i undervisningen 

om fredagen i 6. kl. 

Bestyrelsen vil løbende blive informeret om arbejdet med 

kvalitetstilsynet med STUK. 

Punkt 4: 19:20 – 20.00 

Opsamling fra 

Seminar(Michael/alle) 

Se tilsendt materiale 

Bestyrelsens prioriteringer: 

Arbejde med de lovpligtige principper 

Opdatere vores egne principper 

Kommunikation, drøftelse med kontaktforældre 

Struktur i hvordan vi arbejder med principper 

Princip for arbejdsfordeling blandt det undervisende 

personale. Skal på dagsorden på næste møde 

Temaer til møde på kontaktforældre 

Oversigt over bestyrelsesmedlemmer ved garderobe. 

Besked ud til alle forældre med bestyrelsesmedlemmer. 

Hjemmeside opdateres på hvilken skole man er tilknyttet 

Der sættes billeder ind af de respektive 

bestyrelsesmedlemmer. 

Punkt 5: 20:00 – 20:20 

Skoleudviklingssamtale med 

BLU(Susanne/Michael) 

 

Torsdag den 4. maj afholdes der skoleudviklingssamtale for 

Vestskolen med BLU. Der er udsendt et dataark som 

skolerne skal forberede sig på at BLU spørg indtil. Dataarket 

medsendes referatet.  

Det er Skoleleder Susanne, afdelingsleder Stine og 

bestyrelsesformand Michael, der deltager i samtalen. 

Vi vil tage udgangspunkt i temaerne Inklusion og Terslev 

Skole. Michael vil fokusere på skolebestyrelsens bekymring 

ift. den økonomiske situation og 

lokalekapacitetsudfordringerne på især Nordskov og 

Vibeeng. 

 

Punkt 6: 20:20 – 20:30 

Meddelelser  

 

- formand:  

- medarbejderne: 

- elevrådsrepræsentanter: 

- ledelsen:  

 

 

Ledelsen: 

Orientering om personalesag 

Vikarforbrug 

 

Formand: 

Der er kommet en forældrehenvendelse vedr. toiletterne 

på Vibeeng.  

Susanne undersøger sagen og giver en tilbagemelding på 

næste møde. 

 

Ønske til beskeder på Aula, de er ofte meget korte og 

mangler informationer om hvad, hvorfor og hvordan man 

evt. skal forholde sig. Der henstilles til at man kontakter den 

der har sendt beskeden, og ledelsen tager punktet med til 

et lærermøde. 

 

Formøder: 
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Det opleves at formøderne skaber en opdeling i 

bestyrelsen mellem forældre og medarbejdere/ledelse.  

De forældrevalgte holder formøder for at kvalificere selve 

indholdet på bestyrelsesmøderne og koordinere evt. 

forældrehenvendelser.  

Kunne der holdes formøder i et andet lokale eller online? 

Eller kunne medarbejdere/ledelse holde formøde samtidig, 

så ingen føler sig ekskluderet. 

Vi er her alle for at samarbejde om at skabe den bedste 

skole for vores elever. 

Punktet tages på bestyrelsesmødet næste gang. 

 

Godkendelse af referat  

 

 

Godkendelse pr. mail og kommentarer nedenfor 1 uge. 


